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De afgelopen weken hebben in Gouda - 
politiek gezien - in het teken gestaan van 
de begroting voor volgend jaar en de 
bespreking in de raad hoe om te gaan met 
de aankondiging van het verzoek van het 
COA om in de voormalige PWA-kazerne 
een asielzoekerscentrum (AZC) te 
vestigen. In deze nieuwsflits leest u er 
meer over.  
 
Wij hopen u te ontmoeten en te spreken 
tijdens de Algemene Ledenvergadering op 
24 november in de Tweede Kamer te Den 
Haag. Bijzonder om daar deze keer een 
kijkje te kunnen nemen.  
 
Graag tot dan! 
 
Huibert van Rossum, Teun Hardjono, 
Eppy Boschma en Martijn van der Wind 
 

 
 
 
Asielzoekerscentrum Gouda  
 
Al eerder informeerden wij u dat het CDA 
vindt dat over het asielzoekerscentrum de 
juiste vragen aan de orde moeten komen. 
Ook in de raad. Lange tijd leek het er op 
dat er geen raadsbespreking zou komen, 
maar mede onder druk van het CDA 
Gouda is dit gelukkig wel aan de orde 
geweest. En met resultaat.  
 
We moeten ons rekenschap geven van de 
consequenties van nieuwe groepen 
bewoners die uit een andere cultuur en 

achtergrond komen in de stad, stelde 
Huibert van Rossum in de richting van het 
college. De consequenties en scenario’s 
moeten in samenspraak met Gouwenaars 
in beeld worden gebracht en ook het 
enthousiasme van de vele vrijwilligers die 
bereid zijn te gaan helpen, moet goed 
gecoördineerd gaan worden. Dan pas is 
duidelijk wat de stad en regio kan 
faciliteren.  
 
Het college gaat nu – via een speciaal 
aangenomen projectleider die vaker dit 
type trajecten heeft gedaan - een 
beheersovereenkomst voorbereiden met 
het COA. De raad kan daar vervolgens 
wensen en bedenkingen over uiten.  
 
CDA Gouda heeft een punt gemaakt van 
die onderhandelingen over zo’n 
beheersovereenkomst. Daarin moeten 
goede afspraken terecht komen. Zo heeft 
Huibert van Rossum gepleit voor het 
bieden van perspectief aan mensen die 
hier komen. Indien er een arts naar Gouda 
komt, is er dan een arbeidsplek? Hoe 
wordt de inzetbaarheid van mensen in 
beeld gebracht? De burgemeester zei het 
CDA toe dat mee te nemen. Evenals het 
maken van afspraken over de druk die zal 
ontstaan op bijvoorbeeld de zorg en 
jeugdzorg in Gouda. Die druk is al heel 
groot. Het kan niet zo zijn dat Gouda daar 
alleen voor aan de lat komt te staan. Ook 
dat is toegezegd om bij de 
bestuursovereenkomst te betrekken. Wat 
CDA Gouda betreft zijn dat belangrijke 
punten. Eerder al hebben wij het idee van 
een samenwerkingsverband met ons 
omliggende gemeenten ingebracht. Deze 
aspecten zullen wij toetsen op het moment 
dat wij een beheersovereenkomst te zien 
krijgen. Wij zijn niet tegen de komst van 
een AZC, maar uitsluitend onder de goede 
condities. Wij snappen heel goed zorgen 
van mensen in de stad over wat het effect 
zal zijn van een AZC. Anderzijds willen wij 
ook dat werk wordt gemaakt van het goed 
begeleiden van mensen die hier gaan 
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komen, als het gaat om taal, werk en de 
manier waarop wij hier samenleven.  
 
Begroting: CDA stemde tegen 
Het verlagen van de lasten voor gezinnen 
met kinderen en middeninkomens is 
speerpunt voor het CDA. Helaas zat er in 
de begroting geen enkele beweging om dit 
punt te adresseren. Sterker nog, Gouda is 
qua lasten bijna de duurste gemeente in 
de regio.  
 
Anderzijds heeft het college 
armoedegelden die van het rijk waren 
ontvangen, deels benut om de begroting 
sluitend te maken. Een vreemde beweging 
omdat tijdens de armoedeconferentie 
enkele weken geleden bleek dat er juist 
meer gezinnen in Gouda op het sociaal 
minimum leven. Die kritiek werd niet van 
een goed antwoord voorzien. Voor CDA 
Gouda reden om tegen de begroting te 
stemmen.  
 

 
 
Gouwenaar aan het roer 
Op andere thema’s werken we juist weer 
constructief samen met het college. Zo is 
een motie van de hand van Huibert van 
Rossum voor een ‘right to challenge’ 
breed aangenomen in de raad. Het 
betekent dat Gouwenaars - indien zij 
willen - zelf taken van de gemeente over 
mogen nemen of uit mogen voeren. Zo 
willen bv ondernemers op de Goudse 
Poort graag zelf het Groen gaan 
onderhouden omdat ze vinden dat ze dat 
beter kunnen. Dit is nu nog niet mogelijk, 
maar met zo’n ‘right to challenge’ moet de 
Gouwenaar meer aan het roer! 
 
 

Meer zorg voor je euro 
Op het gebied van de zorg zijn wij kritisch. 
Zo hebben wij gepleit voor ‘meer zorg voor 
de euro’. Helaas wordt er nu uitsluitend 
gestuurd op prijs en dat gaat – als je niet 
oppast – ten koste van de kwaliteit van de 
zorg.  

 
 
Wij hebben voorgesteld om 
zorgaanbieders bij contractering te vragen 
naar hun kostenstructuur. Dat betekent 
simpelweg dat ze informatie verschaffen 
over de verhouding tussen management, 
stenen en daadwerkelijke zorg. De 
wethouder weigerde ons verzoek, terwijl 
het een onderdeel was van een eerder 
aangenomen motie in de raad. Ze gaf 
uiteindelijk aan waarom.  
 
De zorgaanbieders gaven aan dat ze die 
informatie al in hun jaarverslag opnemen 
en dan moesten wij dat als gemeente 
maar opzoeken, daar zet ik mijn 
ambtenarencapaciteit niet voor in, aldus 
de wethouder. In onze optiek bewijst dit 
dat we nog ver verwijderd zijn van een 
gelijkwaardig gesprek tussen gemeente en 
zorgaanbieders. 
 
Geen patiëntenstops! 
Al eerder deed Eppy Boschma, o.a. via 
een artikel in het AD, een appèl op de 
zorgaanbieders om met verzekeraars tot 
betere afspraken te komen. Het is bizar 
dat het Groene Hart Ziekenhuis aangeeft 
tot zes uur te moeten bellen voordat ze 
een wijkverpleegkundige vinden voor 
mensen die naar huis mogen. Daardoor 
gaan mensen vaker naar een verpleeghuis 
terwijl dat niet nodig is. Over kosten 
gesproken! Alle Gouwenaars hebben er 
belang bij dat wie zorg nodig heeft, die ook 
krijgt en niet van het kastje naar de muur 
wordt gestuurd.  


